

蜀山貢嘎·絕艷空拍 蜀山之王貢嘎山～伍須海～雅家情海攝影之旅 8 日

【雅哈垭口·聖母之淚冷噶措·泉華灘·子梅垭口·伍須海·紅石公園·雅家情海】

專屬定制●空拍線路 深度體驗●絕對秘境 風景震撼●保證出片



目的地介紹

貢嘎山: 貢嘎山以冰川聞名，山麓有現代冰川 159 條，主峰海拔 7556 米，是地球同緯度及四川省最高的山峰，被譽為“蜀山之王”。圍繞主峰周圍有 45 座海拔 6000 米以上的雪峰，方圓 390 多平方公里內，有眾多冰川、溫泉、湖泊、森林、高山草甸及珍稀動、植物。

雅哈垭口: 雅哈垭口海拔 4568 米，距貢嘎山主峰直線距離約 30km，是觀貢嘎主峰及貢嘎群峰的極佳點！**聖母之淚·**

冷噶措: 位於康定市貢嘎山西側幫木吉德村後方海拔 4500 米以上的高山上，有一個冰雪融化形成的終年不涸的高山湖泊，被人譽為“貢嘎山的一滴眼淚”，當地藏族同胞稱之為“聖母之淚·冷噶措”。冷噶措的湖邊，是眺望貢嘎山主峰最正面的絕佳位置，蹲下，則看見貢嘎山的雪峰倒影在湖面上，渾然天成，大氣磅礴！被稱為“大自然的驚艷之作！”。

伍須海: 伍須海景区主要由雪峰、原始森林、湖泊、溪流、草甸、花海和各种珍稀动植物及独特的藏族风情组成。

這是一個得天獨厚、獨具特色的自然生態聖地：雪山、草原、湖泊、冰川、原始森林、地熱溫泉和多元性文化歷史印記和鮮明地域特徵交織的地方；也是你一生值得一去的地方……

——心靈與視覺的饗宴——

【特別贈送】礦泉水無限量供應、苦蕎茶水、紅景天養生茶、鋼瓶氧氣罐、氧氣瓶。

【行程購物】絕不安排旅遊購物商店。

【推薦特產】土特產品。

Shushan Gongga · Amazing aerial photography The king of Shushan Gongga Mountain～Wuxuhai Lake～ Yajia Loving Sea Photography Tour 8 Days

[Yaha Yakou · lady-tears Lengga Lake · Quanhuatan · Zimei Yakou · Wuxuhai Lake · Hongshi Park

• Yajia Loving Sea]

Exclusive custom ● Aerial lines Deep experience ● Absolute mystery Shock scenery ● Guaranteed photos

Destination description:

Gongga Mountain: Gongga mountain is famous for its glaciers, there are 159 contemporary glaciers at the foot of the mountain, the main peak is 7,556 meters above sea level, it is the highest mountain in Sichuan Province in the same latitude of the earth, known as "The king of Shushan". Around the main peak there are 45 snow-capped peaks with an altitude of more than 6,000 meters, within an area of more than 390 square kilometers, there are numerous glaciers, hot springs, lakes, forests, alpine meadows, rare animals and plants.

Yaha Yakou: Yaha Yakou is 4,568 meters above sea level, about 30km away from the main peak of Gongga Mountain as the crow flies, it is an excellent point for viewing the main peak of Gongga Mountain and the group peaks of Gongga Mountain!

lady-tears - Lengga Lake: Located at the rear of Bangmujide Village on the west side of Gongga Mountain in Kangding City at an altitude of more than 4,500 meters, there is a alpine Lake formed by the melting of ice and snow, which is never dry all the year round, known as "a drop of tears on Gongga Mountain", the local Tibetans call it "the lady-tears - Lengga Lake". On the edge of the Lengga Lake, it is the best place to view the front of the main peak of Gongga Mountain, if you squat down, you can see the snowcapped peak of the Gongga Mountain reflected on the lake, natural and majestic! Known as "nature's stunning work"!

Wuxuhai Lake: Wuxuhai Lake Scenic Area is mainly composed of snow peaks, old-growth forest, lakes, streams, meadows, sea of flowers, a variety of rare plants and animals and unique Tibetan customs.

This is a unique natural ecological holy land with unique features: snow mountains, grasslands, lakes, glaciers, old-growth forest, canyons and places where cultural and historical diversity and distinct regional characteristics interweave. It's a place worth going to in your life...

——Spiritual and visual feast——

[Special gift] Unlimited supply of mineral water, buckwheat tea, rhodiola healthy tea, oxygen supply equipment, oxygen bottle.

[Trip shopping] No shopping.

[Recommend local products] Native products.

簡要行程:

第一天: 成都(四川省省會) 雙流國際機場接機→寬窄巷子·川劇變臉 VIP 座

宿: 成都

第二天: 成都→成雅·雅康高速→康定→新都橋→雅哈垭口日落

宿: 玉龍西民居

第三天: 聖母之淚·冷噶措→子梅垭口拍蜀山之王貢嘎日落

宿: 子梅村

第四天: 泉華灘→九龍伍須海風景區

宿: 九龍縣

第五天: 九龍→塔公寺·雅拉雪山→黑石城貢嘎群山

宿: 新都橋

第六天: 新都橋→雅加埂·雅加情海·紅石灘公園

宿: 磨西

第七天: 磨西→榮經雲峰寺→柳江古鎮→成都錦裡步行街·藥膳

宿: 成都

第八天: 文殊院→乘機返程結束愉快之旅

Brief itinerary:

Day 1: Chengdu (capital of Sichuan province) pick up at Shuangliu International Airport → Kuanzhai Alley · Sichuan Opera Face VIP seat

Accommodation: Chengdu

Day 2: Chengdu → Chengdu-Ya 'an · Ya 'an-Kangding Expressway → Kangding → Xindu Bridge → Sunset in Yaha Yakou

Accommodation: Yulong west folk houses

Day 3: Lady-tears · Lengga Lake → Zimei Yakou Photograph the sunset of Gongga Mountain, the king of Shushan

Accommodation: Zimei Village

Day 4: Quanhua Beach → Jiulong Wuxuhai Lake Scenic Resort

Accommodation: Jiulong County

Day 5: Jiulong → Tagong Temple (Lhagang Monastery) · Yala Snow Mountain → Black Stone City Gongga mountains

Accommodation: Xindu Bridge

Day 6: Xindu Bridge → Yajiageng · Yajia Loving Sea · Hongshi Park

Accommodation: Moxi Town

Day 7: Moxi → Yingjing Yunfeng Temple → Liujiang Ancient Town → Chengdu Jinli Pedestrian Street ▪ Herbal cuisine
Accommodation: Chengdu

Day 8: Wenshu Yuan Monastery → Take the flight home and end the pleasant journey

詳細行程/Detailed itinerary:

第一天：成都(四川省省會) 雙流國際機場接機→寬窄巷子·拍攝【川劇變臉 VIP 座】

成都雙流國際機場接團。

【寬窄巷子】由寬巷子和窄巷子組成，是成都現存較成規模的清朝古街道。

【川劇變臉】欣賞國粹 (VIP 座)，川劇是漢族戏曲劇種之一，是歷代川劇藝人共同創造並傳承下來的藝術瑰寶。川劇三大絕活包括變臉、滾燈、吐火。

備註：便於拍攝工作，川劇變臉保證 VIP 座。

行進順序：(機場 20KM 寬窄巷子 22KM 酒店)

公里數及行車時間：(42KM)。城區路。行車約 1.5 小時。

住地海拔：成都市 500 米

用餐：早餐*** 午餐*** 晚餐(中式合菜 50)

住宿：成都賽會吉地大酒店同級(准五)

Day 1: Chengdu (capital of Sichuan province) pick up at Shuangliu International Airport → Kuanzhai Alley · Sichuan Opera Face VIP seat

Pick up at Chengdu Shuangliu International Airport.

[Kuanzhai Alley] It is composed of Broad Alley and Narrow Alley, is the existing relatively large scale of the Qing Dynasty Alley in Chengdu.

[Sichuan Opera Face] Appreciate the quintessence of Chinese culture (VIP seat), Sichuan opera is one of the Han operas, it is an artistic treasure created and inherited by the artists of the past dynasties. Sichuan Opera three unique technique including face - face changing, rolling lights and fire spitting.

Notes: In order to facilitate the shooting of photos, Sichuan Opera Face guarantee VIP seats.

Specific line: Airport 20KM Kuanzhai Alley 22KM Hotel

Kilometres and driving time: 42KM. Urban road, driving about 1.5 hours. Residential elevation: Chengdu city 500M

Dining: Lunch *** Dinner *** Dinner (Chinese dish 50)

Accommodation: Chengdu Serengeti Hotel or equivalent

第二天：成都→康定→新都橋→雅哈啞口拍貢嘎雪山主峰(日落)

【雅哈啞口】海拔 4568 米，距貢嘎山主峰直線距離約 30 千米，是觀賞“蜀山之王”貢嘎山主峰(海拔 7,556 米)及貢嘎群峰的極佳點。

備註：

- 1) 民居標間獨衛，條件相對艱苦，但為了拍到震撼驚人的大片，我們不得不在此附近入住 2 晚。
- 2) 早晚气温極底，空拍机電池续航性差，請備足電池。

行進順序：(成都 340KM 新都橋 59KM 雅哈啞口 22KM 玉龍西)

公里數及行車時間：(421KM)。柏油路+土石爛路。行車約 7.5 小時。

住地海拔：玉龍西村 3700 米

用餐：早餐(酒店內)、午餐(中式合菜 50)、晚餐(中式合菜 50)。

住宿：玉龍西民居(獨衛)。

Day 2: Chengdu → Kangding → Xindu Bridge → Photograph the main peak of Gongga Snow Mountain in Yaha Yakou (sunset)

[Yaha Yakou] Yaha Yakou is 4,568 meters above sea level, about 30km away from the main peak of Gongga Mountain as the crow flies, it is an excellent point for viewing the main peak of "the king of Shushan" Gongga Mountain (altitude: 7,556 m) and the group peaks of Gongga Mountain.

Notes:

- 1) The standard room of the residence with independent toilet, the condition is relatively difficult, however, in order to get the stunning pictures, we have to stay here for 2 nights.
- 2) The temperature is extremely low in the morning and evening, the battery life of the Drone is poor, please prepare enough batteries.

Specific line: Chengdu 340KM Xindu Bridge 59KM Yaha Yakou 22KM Yulongxi

Kilometres and driving time: 421KM. Asphalt road + Rocky road, driving about 7.5 hours.

Residential elevation: Yulongxi Village 3700M

Dining: Breakfast (in the hotel) Lunch (Chinese dish 50) Dinner (Chinese dish 50)

Accommodation: Yulongxi folk house (independent toilet)

第三天：聖母之淚·冷噶措→子梅垭口拍蜀山之王貢嘎日落

【冷噶措】空拍貢嘎群山，拍攝神山倒影。冷噶措位於康定市貢嘎山西側海拔 4500 米以上的高山上，有一個冰雪融化形成的終年不涸的高山湖泊，被人譽為“貢嘎山的一滴眼淚”，當地藏族同胞稱之為“聖母之淚·冷噶措”。冷噶措的湖邊，是眺望貢嘎山主峰（海拔 7,556 米）最正面的絕佳位置，蹲下，則看見貢嘎山的雪峰倒影在湖面上，渾然天成，大氣磅礴！被稱為“大自然的驚豔之作！”。

【子梅垭口】海拔 4550m，這裡與貢嘎山直線距離僅 5km，是近距離貢嘎山的最近的地方。拍貢嘎山日落。

備註：攝影團都會安排日出及日落，具體以實際天氣為準。貢嘎地區早晚溫差非常大，請做好禦寒準備。

行進順序：（玉龍西 22KM 冷噶措 24KM 子梅垭口 17KM 玉龍西）

公里數及行車時間：（63KM）。柏油路+土石爛路。行車約 2 小時。

住地海拔：子梅村 3600 米

用餐：早餐（藏式簡餐）、午餐（備乾糧 50）、晚餐（中式合菜 50）。

住宿：子梅村民居（獨立衛生間）。

Day 3: Lady-tears · Lengga Lake → Zimei Yakou Photograph the sunset of Gongga Mountain, the king of Shushan

[Lengga Lake] Aerial photography of the Gongga Mountains, shooting the reflection of the sacred mountain. Lengga Lake located at the rear of Bangmujide Village on the west side of Gongga Mountain in Kangding City at an altitude of more than 4,500 meters, there is a alpine Lake formed by the melting of ice and snow, which is never dry all the year round, known as "a drop of tears on Gongga Mountain", the local Tibetans call it "the lady-tears · Lengga Lake". On the edge of the Lengga Lake, it is the best place to view the front of the main peak of Gongga Mountain (altitude: 7,556 m), if you squat down, you can see the snow-capped peak of the Gongga Mountain reflected on the lake, natural and majestic! Known as "nature's stunning work"!

[Zimei Yakou] With an altitude of 4,550m, about 5km away from the Gongga Mountain as the crow flies, this is the closest place to Gongga Mountain. Photograph the sunset of Gongga Mountain.

Notes: The Photography Tour will arrange sunrise and sunset, the specific time is subject to the actual weather. The temperature difference between morning and evening in Gongga area is very large, please prepare for the cold weather conditions.

Specific line: Yulongxi 22KM Lengga Lake 24KM Zimei Yakou 17KM Yulongxi

Kilometres and driving time: 63KM. Asphalt road + Rocky road, driving about 2 hours.

Residential elevation: Zimei Village 3700M

Dining: Breakfast (Tibetan meal) Lunch (Solid food 50) Dinner (Chinese dish 50)

Accommodation: Zimei Village folk house (independent toilet)

第四天：泉華灘→九龍伍須海風景區

【泉華灘】位於貢嘎山鄉玉龍西村，幾十個形狀各異、五彩斑斕五彩池延綿不斷，可與黃龍媲美！在泉華灘的頂部，噴湧而出的冷泉和溫泉約有半人高。

【伍須海風景區】位於九龍縣的北部，由山峰、森林、溪流，花海、高山草甸與湖泊、奇樹和各種珍稀動植物及獨特的藏族風情組成，被當地人喻為“仙女梳妝的明鏡”。

行進順序：（泉華灘 119KM 伍須海 24KM 九龍縣）

公里數及行車時間：（143KM）。柏油路。行車約 4 小時。

住地海拔：九龍縣 2960 米

用餐：早餐（藏式簡餐）、午餐（中式合菜 50）、晚餐（中式合菜 50）。

住宿：九龍龍海大酒店或同級（准四）。

Day 4: Quanhua Beach → Jiulong Wuxuhai Lake Scenic Resort

[Quanhua Beach] Located in Yulongxi Village, Gongga Mountain Township, there are dozens of different shapes, multicolored pools stretch continuously, comparable to the Huanglong! At the top of Quanhua Beach, the cold springs and hot springs gushed out about half a man's height.

[Wuxuhai Lake Scenic Resort] It is in the north of Jiulong County, Wuxuhai Lake Scenic Area is mainly composed of snow peaks, old-growth forest, lakes, streams, meadows, sea of flowers, a variety of rare plants and animals and unique Tibetan customs, known locally as "the mirror of the fairy's dressing"

Specific line: Quanhua Beach 119KM Wuxuhai Lake 24KM Jiulong County

Kilometres and driving time: 143KM. Asphalt road, driving about 4 hours.

Residential elevation: Jiulong County 2960M

Dining: Breakfast (Tibetan meal) Lunch (Chinese dish 50) Dinner (Chinese dish 50)

Accommodation: Jiulong Longhai Hotel or equivalent

第五天：九龍→塔公寺·雅拉雪山→黑石城貢嘎群山

【塔公寺】是甘孜州著名的薩迦派(花教)寺廟。距今有一千多年的歷史，是康巴地區藏民朝拜的一個重要聖地。在塔公草原可拍攝雅拉雪山(海拔 5588 米)。

【黑石城】具有“外星球”之稱，在這裏拍攝蜀山之王貢嘎山及 145 座雪山全景！

備註：塔公一帶離康定機場較近，如有空域管制，請遵守當地規定。

行進順序：(九龍縣 211KM 黑石城 49KM 新都橋)

公里數及行車時間：(260KM)。柏油路。行車約 6.5 小時。

住地海拔：新都橋 3300 米

用餐：早餐(酒店內)、午餐(中式合菜 50)、晚餐(酒店桌餐 50)。

住宿：印象雅致精品酒店同級(准四)。

Day 5: Jiulong → Tagong Temple (Lhagang Monastery) · Yala Snow Mountain → Black Stone City Gongga mountains

[Tagong Temple] It is a famous Sakya (Flower Pa) Monastery in Ganzi Prefecture with a history of more than one thousand years. It is an important holy place for Tibetans to worship in Kangba Region. In Tagong Grassland, you can photograph Yala Snow Mountain (altitude: 5,588 m).

[Black Stone City] Known as the "outer planet", here to take photos of the king of Shushan Gongga mountain and panoramic view of 145 snow-capped mountains.

Specific line: Jiulong County 211KM Black Stone City 49KM Xindu Bridge

Kilometres and driving time: 260KM. Asphalt road, driving about 6.5 hours.

Residential elevation: Xindu Bridge 3300M

Dining: Breakfast (in the hotel) Lunch (Chinese dish 50) Dinner (Chinese dish 50)

Accommodation: Impression Yazhi Boutique Hotel or equivalent

第六天：新都橋→雅加埂·雅加情海·紅石灘公園

【雅加情海】是個高山海子，一個雪山簇擁、杜鵑環抱、極富傳奇色彩的“愛情之湖”，自古就是與康定跑馬山齊名的愛情聖地。

【雅加埂·紅石灘】是中國最大的紅石公園，漫山遍野都是紅色的石頭，非常震撼！石頭上生長的呈鐵銹紅的物質是一種極稀有的藻類(地衣的複合體)，在濕度、溫度、氣候適宜的情況下，這種植物就會在岩石的表面自然生長。

行進順序：(九龍 256KM 雅家埂 41KM 磨西)

公里數及行車時間：(297KM)。公路。行車約 6.5 小時。

住地海拔：磨西 1600 米

用餐：早餐(酒店內)、午餐(中式合菜 50)、晚餐(中式合菜 50)。

住宿：海螺溝明珠花園酒店或同級(准四)。

Day 6: Xindu Bridge → Yajiageng · Yajia Loving Sea · Hongshi Park

[Yajia Loving Sea] It is an alpine lake, a "romantic lake" surrounded by snow mountains, rhododendrons and with legendary colors, since ancient times, it is holy land of love as famous as Kangding Riding Mountain.

[Yajiageng · Hongshi Park] It is the largest red stone park in China, with full of red stones all over the mountain, very impressive! The rust-red substance growing on the rock is an extremely rare alga (complex of lichens), that grows naturally on the surface of the rock at the suitable humidity, temperature and climate.

Specific line: Jiulong County 256KM Yajiageng 41KM Moxi Town

Kilometres and driving time: 297KM. Asphalt road, driving about 6.5 hours.

Residential elevation: Moxi Town 1600M

Dining: Breakfast (in the hotel) Lunch (Chinese dish 50) Dinner (Chinese dish 50)

Accommodation: Hailuoguo Pearl Garden Hotel or equivalent

第七天：磨西→榮經雲峰寺→柳江古鎮→成都錦裡一條街·藥膳

【雲峰寺】距今 600 年歷史，占地 80 餘畝，寺內千年的楨楠、銀杏、古杉參天，是瀏覽觀光度假勝地。

【柳江古鎮】拍攝當地人文風景，歷史上稱為“明月鎮”，是四川十大古鎮之一，被稱作“煙雨柳江”。

【錦裏一條街】是一條以三國文化為特色的仿古街道，以旅遊購物、休閒娛樂為一體的成都著名步行商業街。晚餐品嚐藥膳。

行進順序：(榮經 168KM 雲峰寺 88KM 柳江古鎮 158KM 成都錦裡一條街)

公里數及行車時間：(414KM)。公路。行車約 6 小時。

住地海拔：成都 500 米

用餐：早餐(酒店內)、午餐(中式合菜 50)、晚餐(欽善齋藥膳 68)。

住宿：成都賽命吉地大酒店同級(准五)。

Day 7: Moxi → Yingjing Yunfeng Temple → Liujiang Ancient Town → Chengdu Jinli Pedestrian

Street • Herbal cuisine

[Yunfeng Temple] It has a history of 600 years, covers an area of more than 80 acres, the Phoebe Zhennan, Ginkgo and ancient Chinese Fir in the temple for thousands of years are all the resorts for sightseeing.

[Liujiang Ancient Town] Shooting the local human landscape, historically known as "the moon town", is one of the top ten ancient towns in Sichuan, called "Misty Rain Liujiang".

[Jinli Pedestrian Street] It is an antique street featured by the culture of The Three Kingdoms, and a famous pedestrian commercial street in Chengdu integrating tourism, shopping, leisure and entertainment. Eat the herbal cuisine for dinner.

Specific line: Xingjing 168KM Yunfeng Temple 88KM Liujiang Ancient Town 158KM Chengdu Jinli Pedestrian Street

Kilometres and driving time: 414KM. Asphalt road, driving about 6 hours. Residential elevation: Chengdu 500M

Dining: Breakfast (in the hotel) Lunch (Chinese dish 50) Dinner (herbal cuisine 68)

Accommodation: Chengdu Serengeti Hotel or equivalent

第八天：文殊院→乘機返程結束愉快之旅

【文殊院】始建于隋大业年间(605-617)。文殊寺位於成都市中心，是長江中下遊四大名寺之首。它也是成都最大、保存最完好的佛教寺院。

之後前往雙流國際機場，乘機返程結束愉快之旅！

行進順序：（成都市 17KM 文殊坊 20KM 雙流國際機場）

公里數及行車時間：（37KM）。城區路。行車約 1.5 小時。

用餐：早餐（酒店內）、午餐***

Day 8: Wenshu Yuan Monastery → Take the flight home and end the pleasant journey

[Wenshu Yuan Monastery] Initially built in Sui Dynasty, between 605 ~ 617. Wenshu Monastery is located at the downtown of Chengdu City and it's the top monastery among the Top Four Monasteries in the middle and downstream area of Yangtze River. It's also the largest and the best-preserved Buddhist Monastery in Chengdu.

After that, go to the Shuangliu International Airport and end the pleasant journey.

Specific line: Chengdu 17KM Wenshu Yuan Monastery 20KM Airport

Kilometers and driving time: 37KM. Urban Road, driving about 1.5 hours.

Dining: Breakfast (in the hotel) lunch: ***

出發前的器材準備：

空拍机，相机镜头以廣角、中焦、長焦段鏡頭為主，如果不是商業拍攝，為了減少負重，一鏡走天下的鏡頭也行。備三腳架、快門線、中灰鏡、偏振鏡、充足的電池（高寒地區，電池續航性特差）、充足的內存卡、充電插線板等。

出發前的服飾準備：

高原海拔高，日照強烈，早晚溫差非常大，需準備戶外保暖衣褲，同時備好手套、墨鏡、防曬霜、防曬帽、潤唇膏、登山鞋、雨衣等。

Equipment preparation before departure:

Drone, camera lens are mainly, wide-angle, medium and telephoto lenses, if not commercial shooting, in order to reduce the load, or choose a lens that covers wide-angle, medium and telephoto lenses. Equipped with tripod, cable release, neutral density filter, polarizer, adequate battery (at alpine region, battery life is particularly poor), adequate memory card, plug board etc.

Dress preparation before departure:

The altitude of the plateau is high, the sunshine is intense, the temperature difference between morning and evening is big, need to prepare outdoor warm clothes, suggest at the same time prepared sunglasses, sunblock, sun hat, lip balm, hiking shoes, raincoat etc.

頌：旅途愉快！收穫滿滿！

——Have a nice trip! Full of harvest!——